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ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання  12 сесії селищної ради 

 

 

смт Софіївка                                                               26 серпня 2021 року 

Всього обрано: 26 депутатів 

Присутні: 19 депутатів 

                                                                                                   (список додається). 
Пленарне засідання  12 сесії селищної ради відкрив та вів селищний 

голова Сегедій П.Ю. 
На пленарному засіданні 12 сесії присутні: начальник фінансового 

відділу селищної ради Приходько Л.О., начальник відділу комунальної 
власності та правового забезпечення виконавчого комітету Софіївської 
селищної ради             Акастьолова Л.П., начальник відділу-головний 

архітектор відділу містобудування, архітектури, будівництва та 

благоустрою території виконавчого комітету селищної ради 
Костяннікова С.І., головний спеціаліст відділу контролю за 
додержанням  законодавства про працю, оподаткування та регулювання  
земельних відносин виконкому селищної ради Ільїна Р.І., директор КП 
«Софіївська центральна лікарня» Лейченко С.А., директор КЗ 
«Софіївський ліцей» Софіївської селищної ради Тиркба Р.О. 

Сегедій П.Ю. повідомляє про те, що для ведення протоколу пленарного 
засідання 12 сесії селищної ради необхідно обрати секретаря пленарного 
засідання.   

Надійшла пропозиція обрати секретарем пленарного засідання секретаря 
селищної ради Назаренко Л.І. Інших пропозицій не надійшло.  
(Головуючий ставить  пропозицію  на голосування- про обрання Назаренко Л.І. 
секретарем пленарного засідання) 



Результат голосування: «за» - 18   «проти»-немає, «утрималися»-немає, «не 
голосували»- Назаренко Л.І. 

Ведення протоколу пленарного засідання сесії здійснює секретар 
селищної ради Назаренко Л.І. 
Селищний голова оголошує  12 сесію Софіївської селищної ради 
відкритою. (Лунає Державний Гімн України). 
Сегедій П.Ю. цікавиться в депутатів чи всі знайомі з проєктом порядку 
денного 12 сесії селищної ради VIIІ скликання.  
Голова пленарного засідання пропонує включити до порядку денного 
питання, потреба розгляду якого виникла після підписання розпорядження про 
скликання 12 сесії селищної ради, а саме: 

- Про внесення змін до  рішення сесії селищної ради від 16.12.2020р. 
№90-3/VIII « Про погодження фінансового плану  Комунального підприємства 
«Софіївська центральна лікарня»  на   2021 рік. 

- Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 
комунальних підприємств Софіївської селищної ради на 2019-2021 роки. 

 (Головуючий ставить питання на голосування- про включення даних питань 
до проєкту порядку денного пленарного засідання) 
Результат голосування: «за» -19,   «проти»-немає, «утрималися»-немає, «не 
голосували»- 0. 

 

Отже, на розгляд сесії вносяться такі питання: 
1. Про внесення змін до рішення селищної ради від 16.12.2020 №114-

3/VІІІ «Про місцевий бюджет Софіївської селищної територіальної громади 
на 2021 рік». 

Доповідає: начальник Фінансового відділу Софіївської селищної ради 
Приходько Л.О. 

2. Про внесення змін до рішення селищної ради від 16 грудня 2020 року 
№89-3/VІІІ «Про затвердження Програми фінансової підтримки КП 
«Софіївська центральна лікарня » на 2021 року». 

Доповідає: директор КП «Софіївська центральна лікарня» Лейченко С.А. 
3.  Про списання майна комунальної власності Софіїської селищної ради. 

        4. Про затвердження складу та Положення про адміністративну комісію 
при виконавчому комітеті Софіївської селищної ради.  

 5. Про оренду майна комунальної власності Софіївської селищної ради. 
 6. Про передачу майна  комунальної власності Софіївської селищної 

територіальної громади. 
7.   Про ліквідацію Кам’янської сільської виборчої комісії. 
8. Про приймання майна до комунальної власності Софіївської селищної 

територіальної громади. 



Доповідає: начальник відділу комунальної власності та правового 
забезпечення Виконавчого комітету Софіївської селищної ради   Акастьолова 
Л.П. 

9. Про затвердження Стратегії розвитку Софіївського ліцею Софіївської 
селищної ради Дніпропетровської області на 2021-2026 роки. 
Доповідає: директор КЗ «Софіївський ліцей» Софіївської селищної ради 
Тиркба Р.О. 

10.Про затвердження технічної документації із  землеустрою щодо 
встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. 

11. Про затвердження проекту  землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для будівництва житлового будинку, господарських будівель та 
споруд для подальшої передачі у власність. 

12. Про затвердження проекту  землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для ведення особистого селянського господарства для подальшої 
передачі у власність. 

13. Про затвердження проекту  землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для подальшої передачі в оренду. 

14. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для ведення товарного сільськогосподарського виробництва. 

15.  Про затвердження проекту  землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для ведення садівництва для подальшої передачі у власність. 

16. Про надання дозволу на виготовлення  проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства та передачу її у власність. 

17. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, господарських 
будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 

18. Про скасування рішення сесії. 
19. Про  продаж  земельної ділянки для ведення фермерського 

господарства. 

20. Про надання дозволу на виготовлення  технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки для ведення 
товарного сільськогосподарського виробництва та передачу її у власність. 

21. Про надання дозволу на складання технічної документації із 
землеустрою щодо поділу (об’єднання)  земельних ділянок та подальшої 
передачі в оренду. 

22. Про припинення договору оренди землі. 
23. Про укладення договору оренди землі. 
24. Про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки загального користування. 

Доповідає: головний спеціаліст відділу контролю за додержанням 
законодавства про працю, оподаткування та регулювання земельних відносин 
Виконавчого комітету Софіївської селищної ради Ільїна Р.І. 



25. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунальних 
підприємств Софіївської селищної ради на 2019-2021 роки. 
Доповідає: начальник відділу-головний архітектор відділу 
містобудування, архітектури, будівництва та благоустрою території 
виконавчого комітету селищної ради Костяннікова С.І. 

26. Різне. 

Пропозиція головуючого: затвердити порядок денний в цілому. 
Результат голосування: «за» - 19,   «проти»-немає, «утрималися»-немає, 

не голосували: - немає. 
Затверджується регламент роботи сесії.   
Результат голосування: 
 «за» - 19,   «проти»-немає, «утрималися»-немає, не голосували: - немає. 

1.СЛУХАЛИ: Про списання майна комунальної власності Софіїської 
селищної ради. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П.- начальник відділу комунальної власності 
та правового забезпечення виконавчого комітету Софіївської селищної ради, 
яка повідомила про те, що керуючись Конституцією України, ст.ст. 26, 60 
Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні», враховуючи 
Положення про порядок списання об’єктів комунальної власності Софіївської 
селищної об’єднаної територіальної громади, затвердженого рішенням 
Софіївської селищної ради від 28.08.2019 № 2552-49/VII,  селищна рада 
вирішила надати Виконавчому комітету Софіївської селищної ради дозвіл на 
списання з балансу будівлі сараю аптечного кіоску (інвентарний номер 
101310035, рік побудови та введення в експлуатацію невідомий, первісна 
вартість 990,00 грн., залишкова вартість 0,0 грн.,) розташованої за адресою: 
вулиця Квітнева, 1А, с. Миколаївка Софіївського району Дніпропетровської 
області. Ознайомила з проєктом рішення та додатками до нього. 

Бондаренко А.М. - голова постійної комісії з питань комунальної власності, 
житлово-комунального господарства, енергозбереження та транспорту, який 

повідомив про те, що дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії 
і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,   Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., Левченко С.С., 
Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Попришко 
М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -Василик С.М. 



УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1001-12/VIIІ додається. 

2.СЛУХАЛИ: Про затвердження складу та Положення про адміністративну 
комісію при виконавчому комітеті Софіївської селищної ради.  

ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що керуючись ст.ст. 
25, 59 Закону України „Про місцеве самоврядування в Україні”, ст. 215 
Кодексу України про адміністративні правопорушення, селищна рада 
вирішила створити адміністративну комісію при виконавчому  комітеті 
Софіївської селищної ради  у складі згідно з додатком 1. 

Адміністративна комісія при виконавчому комітеті Софіївської селищної ради  
утворюється на строк повноважень Софіївської селищної ради VIІI скликання. 
Затвердити Положення про адміністративну комісію при 
виконавчому  комітеті Софіївської селищної ради (додається). 
 Ознайомила з проєктом рішення та додатками до нього. 

Попришко М.І.- голова постійної комісії з питань прав людини, законності, 
депутатської діяльності, етики та регламенту, який повідомив про те, що дане 
питання розглядалося на засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії 
розглянути дане питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкт 
рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,   Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., Левченко С.С., 
Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Попришко 
М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -Василик С.М. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1002-12/VIIІ додається. 

3.СЛУХАЛИ: Про оренду майна комунальної власності Софіївської селищної 
ради. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що керуючись 
Конституцією України, законами України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», «Про оренду державного та комунального майна»,  Цивільним 
кодексом України, Порядком передачі в оренду державного та комунального 
майна, затвердженого постановою Кабінету Міністрів України від 03.06.2020 
№ 483, рішенням Софіївської селищної ради від 19.08.2020 № 3461-64/VII 

«Про затвердження Положення про оренду майна Софіївської селищної 
територіальної громади та забезпечення відносин у сфері оренди 
комунального майна», враховуючи звернення Комунального підприємства 
«Софіївська центральна лікарня» від 27.07.2021 № 236,  селищна рада 
вирішила: 



1. Оголосити про намір передати в оренду: 
- нежитлові приміщення (47, 48, 49, 50, 51,52, 53, 54, 55, 56, 57, 58, 59, 60, 

61, 62, 63, 64, 65, 66, 67, 68, 69, 70, 71, 72, 73, 74, 75, 76, 77, 78, 79, 80, 81, 82, 

83, 84, 85, 86, 87, 88, IV, V, 93, 94, 111, 112, 114, 116, 123, 124, 125,145) та ½ 
нежитлових допоміжних приміщень (89, 96, 97, 101, 102, 105, 119, 121, 122, 
137, VІ, VІІ) загальною площею 764,85 кв.м. (в тому числі 626,6 кв.м основні, 
138,25 кв.м допоміжні), в будівлі за адресою: вул. Карпенка, 1, смт Софіївка, 
Софіївський район, Дніпропетровська область. 
 Ознайомила з проєктом рішення та додатками до нього. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,   Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., Левченко С.С., 
Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Попришко 
М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -Василик С.М. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1003-12/VIIІ додається. 

4.СЛУХАЛИ: Про передачу майна  комунальної власності Софіївської 
селищної територіальної громади. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що керуючись 
законами України «Про місцеве самоврядування в Україні», «Про передачу 
об’єктів права державної та комунальної власності», враховуючи рішення 
Девладівської сільської ради від 02.07.2021 № 641-10/VIІI, селищна рада 
вирішила: 

1. Передати з комунальної власності Софіївської селищної територіальної 
громади з балансу Комунального некомерційного підприємства  «Софіївський 
центр первинної медико-санітарної допомоги» до комунальної власності 
територіальної громади Девладівської сільської ради майно загальною 
вартістю 652229,38 грн згідно додатку 1. 

2. Передати з балансу Виконавчого комітету  Софіївської селищної ради 
на баланс Відділу освіти виконавчого комітету Софіївської селищної ради 
майно на загальну  суму 8750,00грн.(в т.ч. рахунок 1014 - 8750,00 грн.) згідно 
додатку 2. 
Ознайомила з проєктом рішення та додатками до нього. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  



Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,   Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., Левченко С.С., 
Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Попришко 
М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -Василик С.М. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1004-12/VIIІ додається. 

5.СЛУХАЛИ: Про ліквідацію Кам’янської сільської виборчої комісії. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що  керуючись 
Законом України «Про місцеве самоврядування в Україні», ст. 83 Закону 
України «Про добровільне об’єднання територіальних громад», постановою 
Центральної виборчої комісії від 18.10.2019 № 1924 «Про додаткові вибори 
депутатів сільської, селищних рад 29 грудня 2019 року», постановою 
Софіївської районної виборчої комісії Дніпропетровської області від 
20.11.2019 № 1 «Про ліквідацію Кам’янської та Новоюлівської сільських 
виборчих комісій Софіївського району Дніпропетровської області», 
враховуючи рішення Софіївської селищної ради від 27.09.2019 № 2652-52/VІI 
«Про добровільне приєднання територіальних громад до об’єднаної 
територіальної громади», Кам’янської сільської ради від 26.09.2019 № 650-

39/VІI «Про добровільне приєднання територіальних громад до об’єднаної 
територіальної громади», Софіївської селищної ради від 22.01.2020 № 2887-

57/VII «Про припинення діяльності Кам’янської сільської ради», 
передавальний акт від 21 січня 2021 року, рішення Софіївської селищної ради 
від 25.02.2021 № 279-5/VIII «Про Кам’янську сільську виборчу комісію», 
селищна рада вирішила припинити повноваження Кам’янської сільської 
виборчої комісії Софіївського району Дніпропетровської області. 

Припинити юридичну особу КАМ’ЯНСЬКУ СІЛЬСЬКУ ВИБОРЧУ 
КОМІСІЮ СОФІЇВСЬКОГО РАЙОНУ ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
(адреса:   вул. Клубна, 11, с. Кам’янка, Софіївський район, Дніпропетровська 
область, 53160, ЄДРПОУ 34031560). 

Створити ліквідаційну комісію з припинення юридичної особи – 

Кам’янської  сільської виборчої комісії Софіївського району 
Дніпропетровської області Ознайомила з проєктом рішення та додатком до 
нього. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  



Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,   Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., Левченко С.С., 
Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Попришко 
М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -Василик С.М. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1005-12/VIIІ додається. 

6.СЛУХАЛИ: Про приймання майна до комунальної власності Софіївської 
селищної територіальної громади. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що Керуючись ст. 
ст. 26, 60 Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні», Законом 
України «Про передачу об’єктів права державної та комунальної власності», 
враховуючи рішення  Дніпропетровської обласної ради від 26.02.2021 № 53-

6/VIII «Про деякі питання управління майном, що належить до спільної 
власності територіальних громад сіл, селищ, міст Дніпропетровської області», 
селищна ради  вирішила прийняти зі спільної власності територіальних громад 
сіл, селищ, міст Дніпропетровської області з субрахунка департаменту 
охорони здоров’я  Дніпропетровської обласної державної адміністрації до 
комунальної власності Софіївської селищної територіальної громади на 
баланс Комунального некомерційного підприємства «Софіївський центр 
первинної медико-санітарної допомоги» Софіївської селищної ради 
Софіївського району Дніпропетровської області медичне обладнання згідно з 
додатком.  Ознайомила з проєктом рішення та додатком до нього. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,   Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., Левченко С.С., 
Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Попришко 
М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -Василик С.М. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1006-12/VIIІ додається. 

7.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 
комунальних підприємств Софіївської селищної ради на 2019-2021 роки. 



ВИСТУПИЛИ: Костяннікова С.І.- начальник відділу-головний архітектор 

відділу містобудування, архітектури, будівництва та благоустрою території 
виконавчого комітету селищної ради, яка повідомила про те, що керуючись 
Конституцією України, законами України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», «Про житлово-комунальні послуги» з метою забезпечення 
стабільної роботи комунальних підприємств Софіївської селищної ради згідно 
їх функціональних призначень щодо надання мешканцям громади якісних 
послуг, селищна рада вирішила внести зміни до рішення Софіївської селищної 
ради від 23.10.2019 № 2679-53/VII «Про затвердження Програми фінансової 
підтримки комунальних підприємств Софіївської селищної ради на 2019-2021 

роки». Ознайомила з проєктом рішення та додатками до нього. 
Лимарь Н.О.- голова  постійної комісії селищної ради з питань фінансів, 
бюджету, планування соціально-економічного розвитку, інвестицій та 
міжнародного співробітництва, яка повідомила про те, що дане питання 
розглядалося на засіданні постійної комісії. 

Комісія рекомендує  розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,   Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., Левченко С.С., 
Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Попришко 
М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -Василик С.М. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1007-12/VIIІ додається. 

8.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення селищної ради від 16 грудня 
2020 року №89-3/VІІІ «Про затвердження Програми фінансової підтримки КП 
«Софіївська центральна лікарня » на 2021 року». 

ВИСТУПИЛИ:  Лейченко С.А., яка ознайомила депутатів із змінами, які 
необхідно внести до  рішення сесії селищної ради від 16.12.2020р. №89-3/VІІІ 
«Про затвердження Програми фінансової підтримки КП «Софіївська 
центральна лікарня» на 2021 рік». 

Лимарь Н.О., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. 

Комісія рекомендує  розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 



Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,  Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Попришко М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1008-12/VIIІ додається. 

9.СЛУХАЛИ: Про затвердження Стратегії розвитку Софіївського ліцею 
Софіївської селищної ради Дніпропетровської області на 2021-2026 роки. 
ВИСТУПИЛИ: Тиркба Р.О.- директор КЗ «Софіївський ліцей» Софіївської 
селищної ради, яка ознайомила з Стратегією розвитку Софіївського ліцею 
Софіївської селищної ради Дніпропетровської області на 2021-2026 роки та 
проєктом рішення. 
Заскока О.Л.- голова постійної комісії з гуманітарних питань, який повідомив 

про те, що дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії і 
комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Попришко М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1009-12/VIIІ додається. 

10.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення селищної ради від 16.12.2020 
№114-3/VІІІ «Про місцевий бюджет Софіївської селищної територіальної 
громади на 2021 рік». 

ВИСТУПИЛИ: Приходько Л.О., яка ознайомила депутатів із змінами до 
рішення селищної ради від 16.12.2020 №114-3/VІІІ «Про місцевий бюджет 
Софіївської селищної територіальної громади на 2021 рік». Дала відповіді на 
запитання депутатів.  

Лимарь Н.О., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. Комісія рекомендує  розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  
Депутати Кравченко В.І., Заскока О.Л., Ащаулов В.В., Назаренко В.А., 
Ященко Т.В. взяли активну участь у обговоренні даного питання, а саме: 
виділення 450 тис. грн. для будівництва внутрішнього туалету в КЗ 

«Вишнева гімназія» Софіївської селищної ради. Думки депутатів щодо 
даного питання були різні і не співпадали з рішенням постійної комісії. 



На деякі запитання, які виникали у депутатів давала відповідь начальник 
відділу-головний архітектор відділу містобудування, архітектури, 
будівництва та благоустрою території виконавчого комітету селищної 
ради Костяннікова С.І. та селищний голова Сегедій П.Ю. 

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання 
в запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 

Результат голосування: «за» - Сегедій П.Ю.- селищний голова,  Ащаулов О.В., 
Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я.,   Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О.,  
Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Попришко М.І., Сокуренко 
І.М.,   Степанюк В.І.,  
проти- , «утрималися»- Кравченко В.І., Левченко С.С., Плескач Л.Г., Ященко Т.В., «не 
голосували» - Василик С.М.. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1010-12/VIIІ додається. 

11.СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із  землеустрою 
щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І.- головний спеціаліст відділу контролю за 
додержанням  законодавства про працю, оподаткування та регулювання  
земельних відносин виконкому селищної ради, яка повідомила про те, що в 
селищну раду надійшли заяви від гр. Бойка П.Д., Запорожець Н.В., Макоди 
О.М., Малої Л.А., Пересунька М.Д., Рідковця Р.О., Рябовол Н.Р. з проханням 
затвердити їм технічну документацію із  землеустрою щодо встановлення меж 

земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. Ознайомила з проєктами 
рішень. 

Кравченко В.І. -голова постійної комісії з питань земельних відносин, 
будівництва та архітектури, який повідомив про те, що дане питання 
розглядалося на засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,  Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Попришко М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєктах редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 1011-12/VIIІ, 1012-12/VIIІ,  
1013-12/VIIІ,  1014-12/VIIІ,  1015-12/VIIІ,  1016-12/VIIІ,  1017-12/VIIІ   
додаються. 



12.СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту  землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для будівництва житлового будинку, господарських 
будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Лозицької І.В., Лопухова Ю.М., Пересунько К.Н., 
Сидоренка Є.О., Сидорука О.П. з проханням затвердити їм проєкти 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки для будівництва житлового 
будинку, господарських будівель та споруд для подальшої передачі у 
власність. Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,  Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Попришко М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєктах редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 1018-12/VIIІ, 1019-12/VIIІ,  
1020-12/VIIІ,  1021-12/VIIІ,  1022-12/VIIІ   додаються. 

13.СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту  землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення особистого селянського господарства для 
подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Зайцева В.Д., Кікала В.В., Корж Н.Г., Лопухова Ю.М., 
Міховича В.С., Омельчук А.В., Пересунька В.Д., Пересунька М.Д., 
Пересунька О.М., Печатникова І.М., Приходько К.В., Рідковця Р.О., 
Романенко Д.О., Сидоренка Є.О., Турченка О.В., Харіна Б.В. з проханням 
затвердити їм проєкти землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 
ведення особистого селянського господарства для подальшої передачі у 
власність. Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,  Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Попришко М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 



УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєктах редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 1023-12/VIIІ, 1024-12/VIIІ,  
1025-12/VIIІ,  1026-12/VIIІ,  1027-12/VIIІ,  1028-12/VIIІ,   1029-12/VIIІ,   1030-

12/VIIІ,    1031-12/VIIІ,  1032-12/VIIІ,    1033-12/VIIІ,     1034-12/VIIІ,    1035-

12/VIIІ,     1036-12/VIIІ,    1037-12/VIIІ,     1038-12/VIIІ додаються. 

14.СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту  землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для подальшої передачі в оренду. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшла заява від гр. Федоренко А.В. з проханням затвердити їй проєкт 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки для подальшої передачі в 
оренду. Ознайомила з проєктом рішення. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,  Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Попришко М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1039-12/VIIІ додається. 

15.СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення товарного сільськогосподарського 
виробництва. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Кисляка Я.Т., Посвалюка С.Л. з проханням затвердити 
проєкти землеустрою щодо відведення земельної ділянки для ведення 
товарного сільськогосподарського виробництва. Ознайомила з проєктами 
рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,  Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Попришко М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 



УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєктах редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 1040-12/VIIІ, 1041-12/VIIІ   
додаються. 

16. СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту  землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення садівництва для подальшої передачі у 
власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшла заява від гр. Кошеленко О.А. з проханням затвердити їй проєкт 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки для ведення садівництва для 
подальшої передачі у власність. Ознайомила з проєктом рішення. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,  Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Попришко М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1042-12/VIIІ додається. 

17.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення  проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства та передачу її у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Акастьолової Л.П., Дейнеги С.М., Днченко Л.В., 
Кирноса І.І., Копко О.Т., Сариєва К.Н., Ялової Н.А., Чеботарьова В.Ю., 
Кондратюка М.В., Собчука О.А., Башева А.С., Корольової Д.С., Давиденка 
А.В., Табацбкого В.В., Паламарчука О.Б., Федоряки О.В., Лещенка Д.В., 
Шовкути А.П., Кітлера А.П., Жадька М.О., Давиденка В.В., Мандзюк К.А., 
Прядка В.А., Шкурини В.С., Лифара А.О., Алєксєєвої С.І., Решетняка В.І., 
Яцької О.І., Гуменюк О.Я., Коржевич Л.А., Волохова Р.М., Сегедій М.П. з 
проханням надати дозвіл на виготовлення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства та передачу її у власність. Ознайомила з проєктом рішення. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 



Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,  Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Попришко М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1043-12/VIIІ додається. 

18.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, 
господарських будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Венгера В.В., Мандзюк К.А., Давиденка В.В., Миговича 
Р.В., Добровольського В.В., Збари О.М., Шинкаренка А.П., Прядка В.А., 
Овсієнко О.В., Малаховського Ю.Г., Носика О.С. з проханням надати їм дозвіл 
на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 
будівництва жилого будинку, господарських будівель та споруд для 
подальшої передачі у власність. Ознайомила з проєктом рішення. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,  Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Попришко М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1044-12/VIIІ додається. 

19.СЛУХАЛИ: Про скасування рішення сесії. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що згідно поданих заяв 
необхідно скасувати рішення сесії №896-10/VIII від 30.06.2021року та №747-

8/ VIII від 26.05.2021року.  Ознайомила з проєктами рішень. 
Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 

засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,  Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Попришко М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 



УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєктах редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 1045-12/VIIІ, 1046-12/VIIІ   
додаються. 

20.СЛУХАЛИ: Про  продаж  земельної ділянки для ведення фермерського 
господарства. 

ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшла заява від гр. Левченка А.І. з проханням продати йому  земельну 
ділянку для ведення фермерського господарства. Ознайомила з проєктом 
рішення. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,  Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Попришко М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1047-12/VIIІ додається. 

21.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення  технічної документації 
із землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки для ведення 
товарного сільськогосподарського виробництва та передачу її у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Губи Ю.І. та Смаглої А.А. з проханням надати їм дозвіл 
на виготовлення  технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
меж земельної ділянки для ведення товарного сільськогосподарського 
виробництва та передачу її у власність. Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 

редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,  Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Попришко М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєктах редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 1048-12/VIIІ, 1049-12/VIIІ 
додаються. 



22.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на складання технічної документації із 
землеустрою щодо поділу (об’єднання)  земельних ділянок та подальшої 
передачі в оренду. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що згідно поданих заяв 
необхідно здійснити поділ і об’єднання земельних ділянок та розробити 
технічну документацію із землеустрою в зв’язку з цим. Ознайомила з 
проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,  Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Попришко М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєктах редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 1050-12/VIIІ, 1051-12/VIIІ, 
1052-12/VIIІ, 1053-12/VIIІ додаються. 

23.СЛУХАЛИ: Про припинення договору оренди землі. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшла заява від гр. Болозенка С.С., директора ТОВ «КОНДИТЕРПРОМ-

КР» з проханням достроково припинити дію договору оренди земельної 
ділянки. Ознайомила з проєктом рішення. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., Левченко С.С., 
Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Попришко 
М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» - Василик С.М. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1054-12/VIIІ додається. 

24.СЛУХАЛИ: Про укладення договору оренди землі. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшла заява від гр. Винника С.О., директора ТОВ «ВИРОБНИК ПЛЮС» з 
проханням щодо укладення договору оренди землі для обслуговування 
нежитлових будівель площею 0,5586 га, яка розташована на території 



Софіївської селищної ради, за адресою: смт Софіївка, вул. Поштова, 19. 
Ознайомила з проєктом рішення. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О., Левченко С.С., 
Майстат Н.П., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Попришко 
М.І., Сокуренко І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» - Василик С.М. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1055-12/VIIІ додається. 

25.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки загального користування. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що селищній раді необхідно 
розробити проєкти землеустрою щодо відведення земельних ділянок 
загального користування для встановлення меж водоохоронної зони та 
прибережної захисної смуги і відведення земельної ділянки в с.Новоюлівка 
для подальшої передачі в оренду. Ознайомила з проєктами рішень.  

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я.,  Заскока О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Лимарь Н.О.,  Майстат Н.П., 
Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Попришко М.І., Сокуренко 
І.М.,   Степанюк В.І.,   Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» - Василик С.М., Левченко С.С. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєктах редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 1056-12/VIIІ, 1057-12/VIIІ 
додаються. 

 

26. Різне. 
СЛУХАЛИ:  

Селищного голову Сегедія П.Ю., який повідомив про: 
- про завершення  ремонтних робіт на об’єкті Софіївська філія КЗ 

«Софіївська опорна ЗОШ І-ІІІ ступенів»; 
- про хід ремонтних робіт на об’єкті ДНЗ «Ромашка»; 



- дав відповідь на запитання депутата Софіївської селищної ради 
Назаренка В.А. щодо неякісного стану води у водомережах, які обслуговує 
КП «Софіївське»; 
Дишко Н.В.- начальник відділу контролю за додержанням законодавства 
про працю, оподаткування та регулювання земельних відносин 
Виконавчого комітету Софіївської селищної ради проінформувала про 
процедуру продажу землі в Україні. Дала відповіді на запитання депутатів. 
Попришко М.І. – голова постійної комісії з питань прав людини, законності, 
депутатської діяльності, етики та регламенту запропонував підготувати 
розпорядчий документ, яким надати право старостам складати адміністративні 
протоколи на території їхніх старостинських округів. Підготувати для старост 
методичні матеріали з даного питання;  
Кравченко В.І. - голова постійної комісії з питань земельних відносин, 
будівництва та архітектури проінформував про правопорушення, які 
виникають між власниками паїв та газопостачальними організаціями. 
Заскока О.Л. – голова постійної комісії з гуманітарних питань звернув увагу 
депутатів щодо покращення фінансування на виконання заходів передбачених 
Цільовою комплексною програмою розвитку фізичної культури та спорту. 
 

Всі питання порядку денного пленарного засідання 12 сесії селищної ради 
розглянуто. 12 сесія оголошується закритою. (Лунає Державний Гімн 
України). 

Селищний голова дякує за плідну роботу депутатам Софіївської селищної 
ради, які взяли участь у пленарному засіданні 12 сесії селищної ради. 
 

Селищний голова, голова 

пленарного засідання 12 

 сесії                                                                                              П. СЕГЕДІЙ 

 

Секретар селищної ради, 
секретар пленарного засідання 

12 сесії                                                                                            Л.НАЗАРЕНКО   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 


